
* *  ADVISEMENT  * *
Read instructions completely prior to
starting installation. All InDash Mounts
are designed so that after installation, phone
is facing normal driver position for left-
hand drive vehicles. This mount is not
designed to be used in foreign countries
with right-hand drive vehicles. Use extreme
care when working around the plastic
components on the dash.  Excess force, can
cause breakage of  the plastic components.
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MOUNTING LOCATION:
Right side of center air vent V R
TOOLS REQUIRED:
Hook tool
Phillips screwdriver, power
HARDWARE INCLUDED:
(3)F- #8x1/2 Phillips PanHead Tap Screw

 PART#: 75140-106
 MFG: PETERBILT
 MODELS & YEARS:

 Conventional 2006-2014
365 ,367 ,379, 384, 386, 388, 389

STEP #1: With hook tool assist, remove the thin strip below the center air vents and
above switches. Start from the right side, lift up to release (3) clips and tilt it out to
release lip from left side of strip.

STEP #2: With Phillips screwdriver remove the (2) screws exposed that hold the
dash cover in place. With your hands pull on the dash cover to release (4) peg clips.
Do not try to remove the plate completely. Pull out only enough to get a power
screwdriver in to install the screws.

STEP #3: Place Mount to right side of center air vent. Carefully install (3) supplied
self drilling/tapping screws. It is best to use a power drill.

STEP #4: Snap the dash cover back into place. It may be necessary to pull out the
clips slightly (1/8"-1/4") on the trim strip to help it stay in place when it is replaced.
Also straightening of the clip lips could help seat the clip better into the dash.

INSTALLATION IS NOW COMPLETE.  ENJOY YOUR NEW INDASH by PANAVISE MOUNT.
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Компания «ЭлектроПласт» предлагает заключение долгосрочных отношений при 
поставках импортных электронных компонентов на взаимовыгодных условиях! 

 
Наши преимущества: 

 Оперативные поставки широкого спектра электронных компонентов отечественного и 
импортного производства напрямую от производителей и с крупнейших мировых 
складов; 

  Поставка более 17-ти миллионов наименований электронных компонентов; 

 Поставка сложных, дефицитных, либо снятых с производства позиций; 

 Оперативные сроки поставки под заказ (от 5 рабочих дней); 

 Экспресс доставка в любую точку России; 

 Техническая поддержка проекта, помощь в подборе аналогов, поставка прототипов; 

 Система менеджмента качества сертифицирована по Международному стандарту ISO 
9001; 

 Лицензия ФСБ на осуществление работ с использованием сведений, составляющих 
государственную тайну; 

 Поставка специализированных компонентов (Xilinx, Altera, Analog Devices, Intersil, 
Interpoint, Microsemi, Aeroflex, Peregrine, Syfer, Eurofarad, Texas Instrument, Miteq, 
Cobham, E2V, MA-COM, Hittite, Mini-Circuits,General Dynamics и др.); 
 

Помимо этого, одним из направлений компании «ЭлектроПласт» является направление 
«Источники питания». Мы предлагаем Вам помощь Конструкторского отдела: 

 Подбор оптимального решения, техническое обоснование при выборе компонента; 

 Подбор аналогов; 

 Консультации по применению компонента; 

 Поставка образцов и прототипов; 

 Техническая поддержка проекта; 

 Защита от снятия компонента с производства. 
 
 
 

 
 

Как с нами связаться 

Телефон: 8 (812) 309 58 32 (многоканальный)  
Факс: 8 (812) 320-02-42  
Электронная почта: org@eplast1.ru  

Адрес: 198099, г. Санкт-Петербург, ул. Калинина, 

дом 2, корпус 4, литера А.  
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